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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:800 Höjning av banavgifterna

År 2012 tillkännagav riksdagen för regeringen att banavgifterna inte borde 
höjas under planeringsperioden, i enlighet med trafikutskottets betänkande. 
Utskottet resonerade i sitt förslag till riksdagsbeslut att en höjning skulle göra 
järnvägen mindre konkurrenskraftig samt att skicket på anläggningen inte 
kunde motivera en höjning. Bakom förslaget från TU stod en majoritet 
bestående av SD, V, MP och S med ordförande Anders Ygeman i spetsen.

Den dåvarande minoritetsregeringen höjde trots detta banavgifterna. Men även 
nuvarande regering har fortsatt höja banavgifterna – vilket är överraskande med 
tanke på Socialdemokraternas och Miljöpartiets hållning i frågan 2012.

Min fråga till statsrådet är därför: 

 

Tänker statsrådet verka för en frysning av de nuvarande banavgifterna, 
alternativt en återgång till de nivåer regeringspartierna 2012 tyckte var 
motiverade med avseende på järnvägsstandard och konkurrenssituation?

………………………………………

Per Klarberg (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-14
Besvaras senast
2016-02-24 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


